












































!ing l;'ga. kjønn. Det er ikke mange,
�en Jeg mener det er alvorlig at noen
gJØr det. Derfor. er dette noe vi må se
nærmere på. Er det reelt? Hvis ikke,
hva skaper den følelsen?

Ulik mulighet for faglig 

oppdatering 
En t_endens er også at kvinner føler seg
forbigått av menn ved tildeling av inte
ressante og utfordrende arbeidsoppga
ver. I _og med at de fleste karriere- og
ledersullmger blir tatt fra intern rekrut
tering, så kan dette gjøre at kvinner ikke 
får det samme erfarings- og kompetanse
grunnlag til å søke ledige stillinger. 

Mange kvinner vet ikke om de får 
samme mulighet som menn til å delta på 
eksterne møter, representasjon o.l. Mye 
tyder på at de ikke vet om tilbudene. 
Det er også berydelig flere kvinner enn 
menn som mener nei, og dette viser vel 
ar noen kvinner kanskje ikke får samme 
1:1uli_gheter som menn til å holde seg fag
hg aJour ved kontakt med omgivelser og 
fagmiljø. 

Hele 24,5% av de kvinnene som har 
svart vet ikke om deres synspunkter blir 
hørt. En relativt klar tilbakemelding til 
våre ledere om at støtte/utvikling/tilba
kemelding ikke er godt nok ivaretatt, 
som formsan i medarbeidersamtalene. 
Mennene derimot føler al de får større 
gehør for sine synspunkter. 

Kvinner bare miljøfaktor? 
Mener vi at en jevn kjønnsfordeling vil 
bedre kvaliteten på Vegvesenets arbeid? 
Ja, sier kvinnene. Mennene deler seg i 
tre grupper: 30% ja, 40% nei og 30% vet 
ikke. Toralt sett er der jo mange som 
mener ja, men likevel er det verd! å 
merke seg ar mange menn ikke !ror at 
likesrilling bedrer kvali1e1en. Men da er 
det også interessant at 74% av mennene 
mener at likestilling er positivt for ar
beidsmiljøet vårt. Altså, menn mener at 
kvinner er bra for miljøet, men ikke for 
kvali1eten på arbeider. .Mennene synes 
også i stor grad å være enig om at man
gel på likestilling ikke er et problem hos 
oss. Dette er kvinnene mer usikker på. 

Mange gode støttespillere 
Dette er i store trekk det vi kan lese av 
undersøkelsen, og det vil jo si at LUV 
har en jobb å gjøre. For handlingspla
nen er vi pålagt å jobbe mot, selv om der 
blir harde tak i motvind, og vi får bak
oversveis hele gjengen. Tross alt er det 
en trøst at vi har mange goåe stønespil
lere blant de ansatte og ledelsen. Det vet 
vi, selv om de ikke kommer så tydelig 
frem i undersøkelsen. De er litt for få, 
men desto viktigere. 

PARKERINGSNYTT 

- 1 
Tidleg ute skal den vera som vil ha seg parkeringsplass ved Spe/haugen 12. Leiar
parkeri11ga nærasl inngangsdøra iil Vegkonwrel er siadig nyua av sjåførar som els
ker å improvisera, uian al instruksen gir dei reu iil å 1ryua denne numrene plas
sen. Euer som Veg z Vesl lzar førsiehands utsikt mol deue området kan vi iidvis 
ikkje unngå å registrere al plassen er populær i vide krinsar. Til �g med tyngre 
b111kargrupper ser seg nyue av ti/bodet. Gjes1en som på bilelei har okkupere plas
sane 4 og 5, proklamerar aupå til at han er «motvillig bompenge-bewlar». Vi skal 
ha deg i kikker/en ved nesle korsveg! (Foto: Erling Grønsdal). 

På 
vegkanten 

Jens Tveit Aga, 
Søreidgrend 

Tveit Aga mfordrar 
Eva .May Leirgulen, Srord. 

I eit av vedlikehaldsområda kom ein av våre bi/ar 
k_Øyrande, då sjåføren bråu oppdaga ei gode
t1lårskomen kvinne, som sto på vegkamen og 
haika. 
Som iilseu i ein serviceeiat siogga sjølvsagl vår 
mann, og tok den haikande med på turen vidare. 
Euer ein stund seier han til den nye passasjeren: 
- Du er ikkje mykje redd av deg, du, som står
euer vegen og haikar. Ein høyrer jo om så mykje 
gale i desse izder. Du kzmna risikera å bli 
valdteken, veit du! 
Kona mwnlar svarer i retur: 
- Nei, da er eg ikkje. Ein kan ikkje vera så
kresen i min alder.
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MASSEKORSBÅND 

RETURADRESSE: 

Statens Vegvesen 
Hordaland vegkontor 
Postboks 3645 
5033 Fyllingsdalen 




